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Protokoll fört vid styrelsemöte nr 15, 2019

Datum: 2019-04-23
Tid: 12:00
Plats: Styrelserummet

Närvarande:

Emil Grimheden Ordförande
Josefine Åberg Vice ordförande
Mart Waldenst̊al Ekonomiansvarig
Oskar Friedrichsen Informationssekreterare
Mikaela Andersson SAMO & Lokalombud
Ida Hagström Utbildningsansvarig

Bilagor:

Kallelse

§1 Mötets öppnande

Emil Grimheden förklarar mötet öppnat 13:12.

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

Emil Grimheden läser upp dagordningen.

Beslut:

Att godkänna dagordningen i sin helhet.

b) Adjungeringar

c) Föreg̊aende mötesprotokoll

Oskar Friedrichsen läser upp föreg̊aende mötesprotokoll.

Beslut:

Att lägga föreg̊aende mötesprotokoll till handlingarna.

d) Nästa möte

Emil Grimheden meddelar att nästa möte kommer h̊allas kl 12:00 torsdagen den 2:a maj.

Sekreterare

Oskar Friedrichsen

Ordförande

Emil Grimheden

Justerare

Mart Waldenst̊al
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§3 Fyllnadsval

a) Fanbäreriet

i) Fanbärare - Jakob Gustavsson

Beslut:

Att enhälligt fyllnadsvälja Jakob Gustavsson som Fanbärare i Fanbäreriet.

§4 Veckans uppgifter

a) Sektionsbil

Oskar Friedrichsen meddelar att han inte har jobbat vidare med det ännu.

b) Ekonomisk kontrakt

Emil Grimheden meddelar att han har skrivit ett första utkast som andra styrelsemed-
lemmar kan läsa p̊a driven.

c) Mastersmottagning

Mikaela Andersson meddelar att inget nytt möte planerats ännu.

d) Fotografering

Emil Grimheden fr̊agar vilka bilder E-styret behöver ta.
Vilket behov av bilder som finns diskuteras.

e) Informera om SAMO

Mikaela Andersson har skrivit texten och ska sätta ihop en plansch.

§5 Meddelanden

a) Runda bordet

Ida Hagström berättar att hon bokat lokal för sektionsmötet.
Mat för sektionsmötet diskuteras.

Josefine Åberg planerar ett ordförandemöte.
Vad som ska ta upp p̊a mötet disktueras.

Oskar Friedrichsen har förberett poster och p̊abörjat protokollet för sektionsmötet i LP 4
och börjat planera teknologlunch.

Emil Grimheden har haft kontakt med tillst̊andsmyndigheten för att f̊a ett alkoholtillst̊and
för sektionen.
Hur arrangemang med alkoholförsäljning ska fungera diskutera.

Sekreterare

Oskar Friedrichsen

Ordförande

Emil Grimheden

Justerare

Mart Waldenst̊al
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Mikaela Andersson har fixat kursrepresentant till psykosociala skyddsronden imorgon.

b) Mailkollen

Ida Hagström informerar om mailet om Utskottsavslutning.

Ida Hagström berättar om mailet ang̊aende E-RUS.
Att förändra stadgarna om E-RUS och KS diskuteras.

Ida Hagström tar upp mail om samverkansforum EDIT-I.
Josefine Åberg ska jobba med det.

Ida Hagström informerar om mail fr̊an person p̊a KTH som letar efter intervjuobjekt.

c) Övriga meddelanden

Emil Grimheden öppnar för att prata om Studentrösten.
Resultaten fr̊an Studentrösten diskuteras.
Att ha maillistor för informationsflöden diskuteras.

§6 Övriga fr̊agor

§7 Mötets avslutande

Emil Grimheden förklarar mötet avslutat 14:06.

Sekreterare

Oskar Friedrichsen

Ordförande

Emil Grimheden

Justerare

Mart Waldenst̊al
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Styrelsemöte nr 15
2019-04-23

Kallelse till styrelsemöte nr 15, 2019

Datum: 2019-04-23
Kl: 12:30
Plats: Styrelserummet

Kallade:

Emil Grimheden Ordförande
Josefine Åberg Vice ordförande
Mart Waldenst̊al Ekonomiansvarig
Oskar Friedrichsen Informationssekreterare
Mikaela Andersson SAMO & Lokalombud
Ida Hagström Utbildningsansvarig

Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

b) Adjungeringar

c) Föreg̊aende mötesprotokoll

d) Nästa möte

§3 Fyllnadsval

a) Fanbäreriet

i) Fanbärare - Jakob Gustavsson
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§4 Veckans uppgifter

a) Sektionsbil

b) Ekonomiskt kontrakt

c) Mastersmottagning

d) Fotografering

e) Informera om SAMO

i) Utveckla möjligheterna att f̊a kontakt med SAMO och förtydliga vad SAMO
kan göra för gemene teknolog.

§5 Meddelanden

a) Runda bordet

b) Mailkollen

c) Övriga meddelanden

§6 Övriga fr̊agor

§7 Mötets avslutande

Emil Grimheden
Sektionsordförande


